
 

B.9 - Voorstel college betreffende jaarverantwoording 2022 (jaarverslag 2022 en 

jaarrekening 2022). 

 

Voorzitter, aanwezigen, 

 

Als je de jaarverantwoording 2022 leest, dan kun je eigenlijk maar één ding zeggen. Wat 

geweldig veel werk heeft het huidige college verzet in een jaar! Ongelooflijk wat zij hebben 

klaargespeeld. Het is een opsomming van de ene na de andere prestatie. Wat er niet is 

gebeurd, wat is blijven liggen, wat al was voorgekauwd door het vorige college, dat staat er 

namelijk niet in.  

 

In letterlijk elke commissie in 2022 kregen wij namelijk te horen: dit is helaas blijven liggen, 

dat is helaas uitgesteld, daar moeten we nog even op wachten. Onze ambtenaren werkten 

zich uit de naad, de druk was hoog, het verloop groot en het aantal onvervulde vacatures 

ook. Niets van dit alles lees je in de teksten van het jaarverslag. Alleen de inleiding getuigt 

van realiteitsbesef en geeft een winstwaarschuwing af. Nu zijn wij ook graag positief, maar 

een tip voor de volgende keer: reflecteren en verantwoorden is ook terugkijken op wat niet 

is gelukt, dat geeft een realistischer beeld.  

 

Enige zorgen baart ons wel dat de accountant niet zomaar een goedkeuring geeft aan de 

jaarrekening. Het is een goedkeuring voor getrouwheid en een beperking voor 

rechtmatigheid. Tijdens het gesprek met de accountant op 3 juli jl bleek dat als de twee 

aanbestedingen die meervoudig onderhands zijn verstrekt in plaats van Europees 

openbaar niet worden meegeteld, er wel goedkeuring op rechtmatigheid was verstrekt. Het 

was een fout, geen bewuste poging om iets te omzeilen. Wel is het proces van 

aanbestedingen al meerdere jaren niet zoals het zou moeten, bijvoorbeeld ook als het gaat 

om preferred supplier.  

 

Wethouder Weerts gaf aan dat in navolging op diezelfde kritiek in 2022 gezocht is naar 

een oplossing daarvoor. Tot dat moment controleerde elke afdeling zelf de contracten. In 

2023 is er een inkoopadviseur in dienst genomen die al deze inkopen en aanbestedingen 

controleert en daarmee hoopt het college dat bij de volgende jaarrekening een ander beeld 

zal zijn.  

 

De uitleg van de accountant en de verandering in het gemeentelijk apparaat geeft ons voor 

nu voldoende vertrouwen om deze jaarstukken goed te keuren.  

 

Tot slot willen wij een compliment uitdelen aan de ambtenaren en hun directeur, bedankt 

voor alle duidelijke antwoorden op onze vragen, wij zijn blij met jullie inzet en wij wensen 

jullie veel werkplezier toe voor de rest van 2023 en daarna. Tot zover in eerste termijn. 


